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__________________________________________________________________________________ 
 
Op 4-9-2020 ontvingen wij een vraag van de fractie van de VVD over het toestaan van 
winterterrassen op basis van artikel 40 reglement van Orde. Hieronder treft u de gestelde vraag aan, 
met het daarbij behorende antwoord: 
 
 Vraag: 

1. Is het college bereid de mogelijkheid te onderzoeken om de horeca in Goirle toestemming te 
geven voor tijdelijke winterterrassen met verwarming en overkapping voor de komende 
herfst- winter en voorjaarsperiodes? 

 
Antwoord: 
Ja, het college is bereid dit te onderzoeken. Hierbij moeten we rekening houden met de volgende 
punten. 
 

1. De winterterrassen moeten voldoen aan de geldende wet- en regelgeving (Wabo, Bbgbop 
(brandveiligheid), Welstand en APV). Mogelijk vraagt dit om maatwerk. Dit weten pas als er 
een aanvraag ligt. Uiteraard gelden ook de voorwaarden uit de huidige Noodverordening of 
Noodwet (als deze straks van kracht is). 
 

2. Er moet behoefte zijn. Er is navraag gedaan bij de Horeca Afdeling Riel Goirle (HARG). Bij de 
HARG zijn op dit moment geen signalen bekend dat er behoefte is aan winterterrassen.   

__________________________________________________________________________________ 


